

## 十五運會及殘特奧會建築裝置設計比賽

第十五屆全國運動會、全國第十二屆殘疾人運動會暨第九屆特殊奧林匹克運動會

Architectural Installation Design Competition for the 2025 National Games in Hong Kong, HKSAR In Celebration of the 15th National Games

The 12th National Games for Persons with Disability and the 9th National Special Olympic Game

全國運動會香港賽區統籌辦公室將與香港建築師學會攜手合作,於今年四月舉辦「十五運會和殘特奧會建築裝置設計比賽」。誠邀香港建築師學會會員參與創作兩組裝置,以紀念第十五屆全國運動會和全國第十二屆殘疾人運動會暨第九屆特殊奧林匹克運動會這兩項首次由粵港澳三地共同承辦的體育盛事。

The National Games Coordination Office (Hong Kong) will co-organise a design competition with the Hong Kong Institute of Architects this April for the design and installation of two sets of architectural installations to commemorate the 15th National Games, the 12th National Games for Persons with Disabilities and the 9th National Special Olympic Games, which will be co-hosted by Guangdong, Hong Kong, and Macao for the first time.

## 裝置地點 Installation Venue

- 1. 中西區海濱長廊(中環段) Central and Western District Promenade (Central Section)
- 啟德車站廣場(註:分別在車站廣場兩個位置設置裝置) Kai Tak Station Square (Note: Two locations within the Station Square)

## 參加資格 Eligibility

是次比賽開放予香港建築師學會會員參與。他們可以個人或隊伍形式提交方案。
The competition is open to all HKIA members. They may submit proposals as individual or as members of a team.

## 主辦機構Organisers:





